
05.07.2010 KAREKODSUZ İLAÇLAR HAKKINDA 

TRABZON ECZACI ODASININ ÇAGRISI ÜZERİNE İLAÇ FİRMALARI VE DEPO YÖNETİCİLERİ İLE TOPLANTI YAPILMIŞTIR 

 

Sayın  Üyemiz,

05. 07. 2010 tarihinde Odamızın çağrısı üzerine,

dağıtım kanalları ve bölgemizde faaliyet gösteren ilaç firmalarının yetkilileri ile eczanelerdeki karekodsuz ürünlerin durumunun

değerlendirildiği bir toplantı gerçekleştirilmiştir. Toplantıda,

üyelerimizin bu geçiş sürecini en az zararla atlatabilmesi için Odamız koordinatörlüğünde, ecza depoları ve ilaç firmalarının daha etkin

bir çalışma içinde olması  gerektiği  konusunda görüş  birliğine  varılmıştır.

Odamız tarafından oluşturulan Karekodsuz İlaç Bildirim Modülü ve Dağıtım kanalları aracılığıyla yapılan bildirimlerin, doğrudan firmalara yapılan

bildirimlerle karşılaştırıldığı ve

G2D karekodların eczanelere ulaşımındaki gecikmenin bu farklı bildirim yöntemlerinden kaynaklandığı bilgisi

firmalar tarafından bizlere iletilmiştir. Gelinen noktada şu an itibariyle herhangi bir problemin olmadığı , G2D

karekodların eczanelere gönderimine başlandığı ve bu sürecin en kısa zamanda tamamlanacağı firmalar tarafından ifade

edilmiştir.

Trabzon Eczacı Odası, üyelerinin karekodsuz ürün bildirimlerini yakından takip etmekte olup,

bu  konuda  gereken  çalışmaları  titizlikle  yürütmektedir. 

Bu nedenle üyelerimizin, gerek

G2D uygulaması yapacak, gerekse karekodsuz ürünleri karekodlu ürünlerle değiştirecek olan firmalarla ilgili iade sürecinde,

odamız  dışında  yapılan    bilgilendirmelere  itibar  etmemeleri  gerekmektedir.

Bilgilerinize sunarız.

Trabzon Eczacı Odası

Yönetim Kurulu
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